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تلاش برای رونق صنعت
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خبر

روایت بازدید رهبر معظم انقلاب از 
سی و   یکمین نمایشگاه
 بین المللی کتاب تهران

رهبر معظم انقلاب اسلامی صبح  جمعه )21 اردیبهشت ماه( به 
مدت یک ساعت و نیم از سی ویکمین نمایشگاه بین المللی کتاب 
تهران بازدید کردند.  در این بازدید که سید عباس صالحی، وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی نیز حضور داشت، حضرت آیت الله خامنه ای 
از ۵۰ غرفه دیدن کردند و ضمن گفت وگو با ناشران و شنیدن نکات 
پایگاه  گرفتند.  قرار  نشر  تازه های  جریان  در  آنان  دغدغه های  و 
اطلاع رسانی KHAMENEI.IR گوشه هایی از روایت این دیدار را 

منتشر می کند.
خاطره ی جالب آیت الله خامنه ای از مترجم کتاب خانواده ی تیبو

آقا رسیدند غرفه ی انتشارات نیلوفر، مثل همه جا خوش و بش 
و  کرد  را جلب  نظرشان  کتابی  کردند.  تازه ها سوال  از  و  کردند 
پرسیدند این همان چهارجلدی قدیمی است؟ و جواب گرفتند بله. 
پرسیدند مترجمش چه کسی بود؟ گفتند ابوالحسن نجفی. آقا گفت: 
آها ابوالحسن نجفی... بگذارید یک ماجرایی را تعریف کنم. سالها قبل 
ابوالحسن نجفی با آقای مرحوم حبیبی و چند نفر دیگر از بزرگان 
ادبیات آمدند پیش ما. من پرسیدم »شما مترجم »خانواده تیبو« 
هستید؟« آقای نجفی از اینکه من اسم این رمان را بلدم تعجب 
کردند. بعد که نشستیم من از رمان تعریف کردم و نقدی هم به 
ترجمه ایشان گفتم. آقای نجفی با تعجب بیشتر پرسید: »شما واقعا 
هر چهار جلد را خوانده اید؟ من اصلا فکرش را نمیکردم شما حتی 
اسمش را شنیده باشید!« آقا با خنده ادامه داد: »گفتم حالا خوانده 
بودم دیگر... خدا آقای ابوالحسن نجفی را بیامرزد. کتاب خانواده ی 
تیبو رمان خیلی خوبی بود که متاسفانه در حد قدرش معروف نشد.«

خانواده تیبو رمان بلندی است که توسط روژه مارتن دوگار نویسنده 
فرانسوی و برنده جایزه نوبل ادبیات نوشته شده است. این رمان از 
سویی به بررسی وقایع اروپا در سالهای ابتدایی قرن بیستم و سالهای 
جنگ اول جهانی می پردازد و از سویی دیگر همگام با آن شرح 
وقایع خانواده ثروتمند و فرهیخته فرانسوی یعنی خانواده تیبو را 

توصیف می کند.

خبر

حجم بالای مهاجرپذیری در استان، این میل را 
ایجاد کرده تا واحدهای مختلفی دراین استان 

برای اشتغال زایی ایجاد شود.
که  خواهد  می  ای  زمینه  خود  اشتغالزایی 
شرایط  مسئولان  کمک  با  تولیدی  واحدهای 
را  خود  تولید  و  داشته  فعالیت  برای  مناسبی 
گسترش دهند. که یکی از مهمترین انگیزه آن 

ها استقرار درشهرک صنعتی اشتهارد است.
سبب  به  درگذشته  اشتهارد  صنعتی  شهرک 
تهران  از  از شعاع 12۰ کیلومتری  بودن  خارج 
شامل معافیت مالیاتی بوده اما با قانون جدید و 
ترسیم محاسبه شعاع به صورت هوایی با مشکل 

مواجه شده است.
مسئولان مختلف اقتصادی و سیاسی بارها دراین 
زمینه جلساتی برگزار کرده اند تا بتوانند مجدد 
قانون معافیت مالیاتی را برای واحدهای مستقر 

در شهرک صنعتی اشتهارد ایجاد کنند.
 12۰ شعاع  ممنوعیت  رفع  البرز  استاندار 
کیلومتری استقرار صنایع دراین استان را ضروری 
دانسته و گفت: در این صورت می توان از ظرفیت 
های خوب صنعتی موجود بیشترین بهره را برد.

محمد علی نجفی در گفت و گو با ایرنا، افزود: 
ظرفیت های خوب صنعتی در البرز یک فرصت 
مناسب برای کشور است و از این رو برای گردش 
چرخ صنعت با رعایت ضوابط زیست محیطی، 
 12۰ شعاع  ممنوعیت  مصوبه  لغو  خواهان 

کیلومتری صنایع در این استان هستیم. 
و ظرفیت های  امکانات  تمام  با  داد:  ادامه  وی 
از این  از تولید هستیم  استان درصدد حمایت 

رو ضرورت دارد که شرکت ها و واحدهای مستقر 
در البرز، دفاتر و پرونده های مالیاتی خود را به 
استان محل استقرار خود انتقال دهند تا روند 

رفع موانع و تسهیل در امور آنها تسریع شود. 
تجارت  و  معدن  وزیر صنعت،  با  دیدار  در  وی 
شعاع 12۰  ممنوعیت  مصوبه  لغو  خواهان  نیز 

کیلومتری صنایع در این استان شد.
ممنوعیت شعاع  لغو مصوبه  به  اشاره  با  نجفی 
12۰ کیلومتری در برخی استان های صنعتی 
چرخ  بیشتر  چه  هر  رونق  برای  گفت:  کشور، 
استان  در  ممنوعیت  این  لغو  نیازمند  صنعت، 
البرز نیز هستیم که درخواست آن جهت طرح 

و تصویب در دولت برای پیگیری ارائه می شود.
وی گفت: در 6 ماه گذشته شاهد موفقیت های 
قابل توجهی به ویژه در بخش صنعت بودیم، در 
ستاد تسهیل و رفع موانع تولید با 16۰ میلیارد 
تومان تفاوت به عنوان استان اول در کشور قرار 

گرفتیم.
وی افزود: در بحث اشتغال نیز از سهمیه 13۵ 
هزار  از ۵3  توانستیم،  شده  تعیین  شغل  هزار 
فرصت شغلی نیز عبور کنیم و 16۰ درصد ارتقا 

در این زمینه داشته باشیم.
نجفی گفت: استان البرز پویایی خوبی دارد، به 
ویژه در بخش صنعت نیز از فرصت های خوب 

البرز کشور نیز منتفع خواهد شد..
وی با اشاره به جایگاه پنجم استان البرز از حیث 
افزود: علاوه  تولیدی  واحدهای  و  تعداد صنایع 
هم  گذاری  سرمایه  رشد  در  کمی،  افزایش  بر 

توفیقات خوبی کسب شده است.

استاندارالبرز در ادامه با اشاره به محدودیت طرح 
های توسعه محور در استان صنعتی مانند البرز، 
تصریح کرد: پیگیر رفع موانع موجود هستیم و 
در صدد اینکه البرز نیز مثل استان هایی نظیر 
قم جزو استثناها باشد و از مزیت صنایع بیشتر 

بهره مند شود.

از شعاع  البرز خارج  شهرک های صنعتی 
120 کیلومتری قرار گیرند

البرز  مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی 
گفت که خواسته ما از دولت این است که تمام 
شهرک های صنعتی استان خارج از شعاع 12۰ 

کیلومتری قرار گیرند.
جهانگیر شاهمرادی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا، 
افزود: مهم ترین مزیت خارج شدن از شعاع 12۰ 
کیلومتری، معافیت مالیاتی واحدهای تولیدی و 
صنعتی است، چرا که از زمان اجرای این طرح 
های  شهرک  از  واحدها  این  از  زیادی  تعداد 
صنعتی البرز خارج و به شهرک های صنعتی در 

دیگر استان ها رفته اند. 
وی اضافه کرد: با اجرای این طرح که خواسته 
امروز ما است، بار دیگر معافیت مالیاتی شامل 
واحدهای تولیدی استان شده و این واحدها می 

توانند رونق دوباره ای بگیرند. 

شاهمرادی ادامه داد: با پیگیری مسئولان استانی 
، مشکل شعاع 12۰ کیلومتری این شهرک ها تا 

2 ماه آینده برطرف می شود. 
این مشکل شهرک های  با رفع  ادامه داد:  وی 
صنعتی استان، حیات تازه ای می یابند و با راه 
اندازی واحدهای تولیدی می توان در سالی که از 
سوی مقام معظم رهبری به عنوان سال حمایت 
از کالاهای ایرانی نامگذاری شده، رونق دوباره ای 

به تولید داخلی بخشید. 
البرز  مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی 
افزود: زمانی که 12۰ کیلومتر مساحت را دورتر 
مواد  و  سوخت  کیلومتر  کنیم،یعنی 12۰  می 
محیط  به  کمکی  این  و  شود  می  اضافه  اولیه 

زیست نمی کند.
شاهمرادی با اشاره به اینکه در این مورد نباید 
در  کرد:  نشان  خاطر  کنیم  عمل  احساسی 
که  شده  دیده  پیشرفته  کشورهای  از  بسیاری 
پتروشیمی را در کنار شهرها چون مسایل محیط 
زیستی را رعایت کرده اند می سازند، ما نیز به 
دنبال کاهش آلایندگی و محیط زیست هستیم 
و با رعایت کردن مسایل محیط زیستی از سوی 
واحدهای تولیدی می توان به این مهم دست 

یافت.
وی ادامه داد: در صورتی که واحدهای تولیدی 
ضوابط محیط زیستی را رعایت کنند و بتوانند 
در نزدیک ترین مکان به شهرها قرار گیرند می 
تواند بر کاهش هزینه های حمل و نقل و با توجه 
به اینکه بیشترآلایندگی مربوط به وسایل حمل 

و نقل تاثیر زیادی داشته باشد.

مسئولان البرز درصدد رفع مشکل شعاع 
120 کیلومتری واحدهای صنعتی

صنعتی  شهرک  درگذشته  افزود:  موفق  ایرج 
و  بود  تهران  کیلومتری  مرز 12۰  در  اشتهارد 
براساس قانون ماده 132 واحدهای صنعتی که 
درشهرک صنعتی اشتهارد مستقر بود از معافیت 
که  هوایی  نقشه  با  اما  برخورداربودند  مالیاتی 
واحدهای  از  کرده  ترسیم  امورمالیاتی  سازمان 
به ضرر  که  کنند  می  دریافت  مالیات  صنعتی 
تولید کنندگان و حتی مزیت های استان شده 

است.
وی اضافه کرد: بیشتر واحدهای صنعتی داخلی 

و خارجی به جهت معافیت مالیاتی درشهرک 
صنعتی اشتهارد مستقرشدند وطرح های توسعه 

ای را ایجاد کردند.
استقرار  از  پیش  که  کرد  خاطرنشان  موفق 
مالیات  از  معافیت  به شرط  صنعتی  واحدهای 
گذاری  سرمایه  شهرک  دراین  گذاران  سرمایه 
کردند که امیدواریم مسئولان نسبت به رفع آن 

تلاش بیش از پیش داشته باشند.
رئیس  اول  معاون  با  موضوع  این  گفت:  وی 
جمهور، وزیر صنعت و وزیر ارتباطات مطرح شده 
و مقررشده که درهیات وزیران مطرح تا این مانع 

رفع شود.
موفق یادَآورشد که استاندارالبرز، نماینده های 
پیگیری  با جدیت  نیز  مجلس شورای اسلامی 

رفع این مشکل هستند.
نشود  حل  مشکل  این  اگر  افزود:  مسئول  این 
انگیزه سرمایه گذاری درمنطقه صنعتی اشتهارد 
کمرنگ شده و سرمایه گذاران دیگرمیلی برای 

ادامه فعالیت دراین منطقه نخواهند داشت.

امیدواریم واحدهای صنعتی بدون دغدغه 
بتوانند فعالیت داشته باشند

مدیرعامل شرکت خدماتی شهرک های صنعتی 
اشتهارد نیز گفت: طبق قانون ماده 132 مالیاتی 
شرکت های خارج از شعاع 12۰ کیلومتری می 

توانند ازمعافیت مالی برخوردار باشند.
افزود: فلسفه وجودی شهرک  شمس الله خلج 
صنعتی اشتهارد به جهت شعاع 12۰ کیلومتری 
و معافیت از مالیات بود که طراحی و ساخته شد.

شعاع  نقشه  ترسیم  درگذشته  کرد:  اضافه  وی 
12۰کیلومتر به صورت زمینی بوده و مبدا آن از 
میدان فردوسی تهران تا شهرک صنعتی اشتهارد 
شامل  مسیر  طول  این  که  شد  می  محاسبه 
معافیت مالیاتی واحدهای صنعتی شده بود. خلج 
خاطرنشان کردکه اکنون این قانون تغییر کرده 
و برحسب شعاع هوایی شهرک صنعتی اشتهارد 
را خارج از شمول معافیت مالی عنوان کردند که 

درحقیقت چنین نیست.
استاندارو  گسترده  های  پیگیری  با  گفت:  وی 
این  امیدواریم هرچه سریعتر  ذیربط  مسئولان 
ابهام رفع شود و واحدهای صنعتی بتوانند بدون 

دغدغه فعالیت خود را ادامه دهند.

معاون امداد و نجات هلال احمر استان البرز 
در  سقوط  از  پس  هفت ساله  کودک  گفت: 
رودخانه خوجیر منطقه طالقان مفقودشده و 
عملیات جست وجو این کودک در حال انجام 

پنج شنبه  شامگاه  گفت:  رجبی  داود  است. 
کودک  یک  دقیقه  سه  و   21 ساعت  رأس 
هفت ساله به رودخانه ای در محدوده خوجیر 
کودک  اینکه  به  اشاره  با  وی  کرد.  سقوط 

مفقودشده است، افزود: طی این حادثه شاهد 
بوده ایم  هلال احمر  نیروهای  به موقع  حضور 
و تفحص در رابطه با یافتن کودک مفقودی 

آغازشده است. 

کودک هفت ساله در رودخانه طالقان مفقود شد

بررسی آثار لغو مصوبه ممنوعیت شعاع 120 کیلومتر در صنعت البرز

تلاش برای رونق صنعت

الله  آیت  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
خطبه  در  همدانی  حسینی  سیدمحمدمهدی 
های نماز جمعه این هفته کرج، افزود: از خداوند 
و  آبرو  بر  و  رو شد  که دست دشمنان  شاکریم 
آنان  زشت  ها  چهره  و  افزوده  رهبری  عزت 

آشکارتر شد.
امام جمعه کرج خاطرنشان کرد: باید دقت های 

با ادبیات  لازم صورت گیرد زیرا برخی کشورها 
شرط  آنها  هستند.  استکبار  رو  دنباله  دیگری 
تعیبن کرده اند که ایران باید موشک های خود 
را به ما بدهد و در منطقه قدرتی نداشته باشد 
تاکید  بارها  این موضوع  است که  این در حالی 
قابل معامله  ما  توان موشکی و دفاعی  شده که 
نیست و نباید سخنی در این زمینه داشته باشند.

اعتماد  ضرورت  بر  تاکید  با  کرج  جمعه  امام 
امام راحل  بر اساس منویات  به مردم  مسئولان 
کشور  آفرین  عزت  و  غیور  جوانان  گفت:  )ره(، 
گذشته  از  آنها  زیرا  باشند،  اعتماد  مورد  باید 

تاکنون کشور را پیش برده اند.
وی افزود: اگر به افکار عمومی مراجعه شود آنها 
غیرمنطقی  های  توجیه  گذاشتن  کنار  خواهان 
معظم  مقام  بیانات  طبق  باید  همه  و  هستند 
رهبری با قدرت برای دفاع از حق مردم حاضر 

شوند.
وی با تاکید بر اینکه پیروزی ها با انسجام ملی و 
پیروی از ولی فقیه محقق می شود، گفت: برغم 
فشارهایی که به حزب الله در لبنان وارد می شد، 
شاهد پیروزی آنها بودیم که نشان از عمق باور 

مردم دارد.
حسینی همدانی گفت: رییس جمهوری آمریکا 
کرد  اعلام  را  برجام  از  خروج  زودتر  روز  چند 
از  عمومی  اذهان  کردن  منحرف  برای  این  اما 
قدس  در  پایگاه  ایجاد  تاریخ  اردیبهشت   2۵
رژیم  که  دهد  می  نشان  گونه  این  شرایط  بود. 
روزهای  صهیونیستی  کش  کودک  و  منحوس 

آخر عمر خود را طی می کند.

محمدابراهیم حسن نژاد بیان داشت: سرمازدگی 
استان   21 باغات  بیشتر  امسال  ماه  فروردین 

کشوررا درگیر کرد.
باغ های آسیب  وی بدون اشاره به سطح دقیق 
هزار   6۰۰ حدود  داشت:  داظهار  کشور،  دیده 
هکتار از این باغ ها زیر پوشش بیمه های مختلف 

قرار دارند.
و  باغات  به  خسارت  میزان  گفت:  نژاد  حسن 
از مناطق به صورت  اراضی کشاورزی در بعضی 
باروری دوباره وجود  امکان  صد درصد است که 
نیز درصد کمتری  از مناطق  و در بخشی  ندارد 

آسیب دیده شده است.
اظهار  کشور  کشاورزی  بیمه  صندوق  مقام  قائم 
اراضی  به  وارده  خسارت  میزان  هرچند  داشت: 
کشاورزی و باغی بیمه شده 7۰۰ میلیارد تومان 
برآور شده ، اما با احتساب اراضی غیربیمه ای ، 

میزان خسارت از این رقم فراتر رفته است.
بیمه  عمده  بخش  اینکه  بیان  با  نژاد  حسن 
 7۰( کشاورزان  بیمه  حق  از  باید  خسارت 
این  هنوز  و  شود  پرداخت  دولت  توسط  درصد( 
تلاش  در  کرد:  خاطرنشان  نشده،  پرداخت  رقم 
تا در اسرع وقت خسارات  کشاورزان و  هستیم 

باغداران را بپردازیم.
یادآور شد که در سرمازدگی آخر فروردین  وی 
ماه سال جاری، استان های البرز، تهران، قزوین، 
زنجان، آذربایجان های غربی و شرقی و اردبیل 

بیشترین خسارت را متحمل شدند.
2۵ فروردین ماه سال جاری بارش برف سنگین 
های  درخت  همچنین  و  کشاورزی  اراضی  به 

فضای سبز شهری بیشتر استان ها خسارت وارد 
کرد.

مراحل  با  مقایسه  در  بیماری  این  گفت:  وی 
ای  گسترده  خسارت  حجم  و  سابقه  بی  قبلی 
داشت ولی خسارت ها به طور کامل به میزان 
پرداخت  واحدها  این  به  تومان  میلیارد   3۰۰

شد./ایرنا

آیت الله حسینی همدانی:

مسئولان براساس منویات امام راحل )ره( به جوانان اعتماد کنند
قائم مقام صندوق بیمه کشاورزی:

کشاورزان بیمه شده کشور700 میلیارد تومان زیان دیدند

نجفی با اشاره به لغو مصوبه 
ممنوعیت شعاع 120 

کیلومتری در برخی استان 
های صنعتی کشور، گفت: 
برای رونق هر چه بیشتر 

چرخ صنعت، نیازمند لغو این 
ممنوعیت در استان البرز 
نیز هستیم که درخواست 

آن جهت طرح و تصویب در 
دولت برای پیگیری

 ارائه می شود.

در این دیدار که با حضور جوناس کالمن 
)Johannes cullmann(، مدیر 
آب و اقلیم سازمان جهانی هواشناسی 
نمایندگی  سرپرست  همچنین  و 
جمهوری اسلامی ایران در مقر اروپایی 
سازمان ملل در ژنو صورت گرفت مقرر 
در  هواشناسی  جهانی  سازمان  شد 
بررسی تخصصی برای محاسبه میزان 
به  ابرها«  باروری  »پروژه های  تاثیر 
جمهوری اسلامی ایران خدمات ارائه 

خواهد  کرد.
بر این اساس متخصصان این سازمان 
در جلسه کارشناسی که بدین منظور 
سازمان  نیرو،  وزارت  مشارکت  با 
برگزار  تهران  دانشگاه  و  هواشناسی 

می شود شرکت کنند.
آژانس  با  نشست  است:  گفتنی 
همکاری  و  توسعه  برای  سوئیس 
اروپای  اقتصادی  کمیسیون  نیز  و 
سازمان ملل متحد در حاشیه اجلاس 
)کنفرانس بین المللی سازمان جهانی 
هواشناسی( برای بررسی همکاری های 
منطقه ای بخش دیگری از برنامه های 
بوده  سوئیس  به  سفر  در  اردکانیان 
است. همچنین وزیر نیرو در جلسه 
وزراء و نمایندگان عالیرتبه کنفرانس 
خدمات  با  بهتر  »آینده  بین المللی 
آبشناسی« wmo که با حضور 21۵ 
شرکت کننده از ۹۵ کشور دنیا برگزار 

شد، سخنرانی کرد.

سازمان جهانی هواشناسی برای ریزگردهای ایران آستین بالا می زند

رییس کل بانک مرکزی  گفت: این 
ایران  در  نگرانی  گونه  هیچ  تصمیم 
ایجاد نکرده، همه چیز در کننرل بانک 
مرکزی و حاکمیت است، اولویت ها 
مشخص شده است و با دقت منابع 

ارزی کشور را تخصیص می دهیم.
در  چهارشنبه  عصر  سیف  الله  ولی 
حاشیه یازدهمین سمینار دو سالانه 
پردیس  در  ایران  کشاورزی  اقتصاد 
دانشگاه  طبیعی  منابع  و  کشاورزی 
تهران مستقر در کرج در گفت وگو با 
خبرنگاران، افزود: با ترتیب های جدید 
ارزی هیچ گونه نگرانی و نوسانی در 
نمی  ایجاد  کشور  اقتصادی  شرایط 

شود.

وی اضافه کرد: با مدل جدید تمامی 
کرده  مدیریت  را  کشور  ارزی  منابع 
و تلاش می کنیم تا نیازهای واقعی 
اقتصاد تامین شود و از این بابت هیچ 

گونه نگرانی وجود ندارد.
سیف گفت: در ارتباط با کشورهای 
اروپایی نیز باید صبر کنیم، بر اساس 
لحظه  این  تا  شده  که  مذاکراتی 
ادامه  به  مصمم  اروپایی  کشورهای 
ایران  با  برجام و فعالیت و همکاری 

هستند.
وی ادامه داد: با اعلام رییس جمهوری 
آمریکا مبنی بر خروج از برجام، به نظر 
می رسد برجام بدون ترامپ کارایی 

بالاتری خواهد داشت.

سیف:خروج آمریکا ازبرجام هیچ نگرانی ندارد

در  چهارشنبه  روز  کمیجانی  اکبر 
حمایت  نوین  رویکردهای  میزگرد 
در  کشاورزی  بخش  مالی  تامین  و 
یازدهمین کنفرانس دو سالانه اقتصاد 
کشاورزی درکرج افزود: در سال 8۰ به 
دنبال ایجاد  شرایط خاص، قانون پولی 
بانکی کشور کمرنگ شد و درپی آن 
بیش از 2۰ درصد منابع کمیاب بانکی 
از مسیر نظام بانکی خارج و در اختیار 
سلسله نظام های بانکی و مالی مجاز و 

غیرمجاز قرارگرفت.
کمیجانی گفت: سرانجام با روی کار 
آمدن دولت تدبیر و امید با حمایت 
دولت، مجلس و قوه قضاییه توانستیم 
وضعیت نظارتی بر موسسه های مالی 

امروز  و  کنیم  ساماندهی  اعتباری  و 
شناسایی  اعتباری  و  مالی  موسسه 
نشده در نظام بانکی کشور وجود ندارد.

قائم مقام بانک مرکزی اظهار داشت: 
اکنون با اقدامات صورت گرفته منابع 
نظام  سمت  به  بانکی  نظام  از  خارج 
بانکی یا بازار سرمایه سوق داده شده 

است.
کمیجانی با بیان اینکه به طور سنتی 
و  اقتصادی  مالی  منابع  درصد   ۹۰
اجرای پروژه ها خرد، متوسط و کلان 
از طریق منابع بانکی تامین اعتبار می 
شود، اظهار داشت: این بدین معنا است 
که بار سنگین تامین مالی پروژه ها بر 

دوش نظام بانکی است .

موسسه مالی شناسایی نشده در نظام بانکی وجود ندارد

رئیس صندوق توسعه ملی مهم ترین 
سرمایه  را  بخش  این  بر  حاکم  نهاده 
عنوان کرد و گفت: سرمایه به عنوان 
یک فاکتور در نتیجه افزایش بهره وری 
سایر عوامل می تواند در تولید و امنیت 

غذایی نقش داشته باشد.
وی با بیان اینکه کشورهای مترقی با 
به کارگیری سرمایه ها موجب افزایش 
بهره وری از جمله نیروی کار و زمین 
می شوند، افزود: سرمایه اگر دست مدیر 
داده نشود هرز می رود زیرا زمانیکه اسم 
کشاورزی آورده می شود تصور می شود 
که با هر وسیله ای می توان تولید کرد 
در حالیکه در شرایط حاضر، کشاورزی 
باید با علم و تدبیر و نظر اقتصادی کار 

شود. وی ادامه داد: همچنین نیروی کار 
باید با علم روز کشاورزی آشنا باشد که 
چگونه علم و سرمایه را به همراه زمین 
نقش  شهیدزاده  گیرد.مرتضی  کار  به 
سرمایه  برای  را  کشاورزی  مالی  بازار 
گذاری بسیار موثر عنوان کرد و گفت: 
طبق آمار بانک مرکزی در سده گذشته 
سرمایه  از  کشاورزی  بخش  سهم 
در  و  بوده  درصد   4.2 کل  ناخالص 
همین حال میانگین سهم ارزش افزوده 
در بخش کشاورزی 12.۹ درصد بوده 
و متوسط سرمایه ناخالص 11.6 بوده 
ولی در کل اقتصاد 33.7 درصد بوده 
که نشان دهنده قلت سرمایه گذاری در 

بخش کشاورزی بوده است.

سرمایه مهم ترین نهاده در بخش کشاورزی
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ورزش
از  نقل  به  و  هوادار  دنیای  گزارش  به 
روابط عمومی فدراسیون ووشو؛ پیکارهای 
دو  در  ایران،  ووشوی  ملی  تیم  انتخابی 
ووشو  آکادمی  در  مردان  و  زنان  بخش 
بانوان و در  یافت. در بخش ساندای  ادامه 

از  منصوریان«  »سهیلا  کیلوگرم  وزن ۵2 
رویارویی با »الهه منصوریان« انصراف داد تا 
الهه با عنوان اعزامی این وزن به بازی های 
آسیایی معرفی شود. در وزن 6۰ کیلوگرم 
»شهربانو منصوریان« برای دومین بار موفق 

به شکست »صدیقه دریایی« شد تا جواز 
حضور در بازی های آسیایی را کسب کند.با 
این اوصاف خواهران منصوریان، دو سانداکار 
تیم ووشوی کشورمان در جاکارتا خواهند 

بود.

پایان مبارزه خواهران منصوریان با پیروزی الهه

شهرزاد مظفر: همه چیز تا فینال 
طبق پیشبینی ما رقم خورد

سرمربی تیم ملی فوتسال بانوان ایران گفت: همه بازی های 
ژاپن را آنالیز می کنیم و آماده می شویم با تمرکز و روحیه 

خوب به فینال بروم.
نتایج  درباره  مظفر،  شهرزاد  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
اظهار  آسیا  فوتسال  ملت های  جام  در  ایران  ملی پوشان 
خوب  نتایج  با  را  مقدماتی  بازی های  بگویم  »باید  داشت: 
صعود  سرگروه  عنوان  به  توانستیم  و  گذاشتیم  سر  پشت 
کنیم. فکر می کنم که عملکرد فوق العاده ای داشته ایم. 
تمامی اتفاقاتی که افتاد مطابق با پیش بینی های ما بود و 
آن طور که فکر می کردیم تا فینال طی کنیم، همان اتفاق 
افتاد. همه چیز مطابق برنامه پیش رفت. به عنوان سرگروه 
صعود کردیم، یک چهارم به چین خوردیم و بعد هم مقابل 

ویتنام بازی کردیم، کاملًا مطابق پیش بینی اتفاق افتاد.«
وی افزود: »برای این دو بازی کاملًا آماده بودیم، آنها را خوب 
آنالیز کردیم و با شناختی که روی نقاط ضعف و قوت این 
دو تیم داشتیم توانستیم خوب مقابل آنها بایستیم. بچه ها 
در این دو بازی بدون اشتباه بودند و نتیجه را هم دیدند. در 
بازی با ویتنام چهار گلی که نیمه اول داشتیم با شروع بسیار 
خوب کار را برای حریف سخت کردیم. نیمه دوم هم بازی 
را مدیریت و کنترل کردیم که موفق بودیم. با وجود اینکه 
ویتنام 13 دقیقه آخر را پاورپلی کرد، هیچ فرصتی به آنها 

ندادیم و این برای دفاع ما قابل تحسین است.«
سرمربی تیم ملی فوتسال بانوان ایران در ادامه صحبت هایش 
با بیان اینکه باید تمام این پیروزی ها را به فراموشی بسپاریم، 
خاطرنشان کرد: »تا اینجا هرچه بوده تمام شده است، باید 
به این فکر کنیم که ما به این مسابقات آمده ایم تا فقط یک 
دیدار انجام دهیم که آن هم فینال است. تنها باید به آینده 
و بازی با ژاپن فکر کنیم. در دو جلسه تمامی بازی های ژاپن 
را آنالیز می کنیم و آماده می شویم با تمرکز و روحیه خوب 
به فینال برویم. خوشبختانه نه محروم داریم و نه مصدوم.«

وی در پایان گفت: »قطعا قهرمانی در آسیا، مهم ترین اتفاق 
زندگی من تا به امروز خواهد بود.«

خبر

به گزارش دنیای هوادار؛ مراسم رونمایی از 
لباس رسمی تیم ملی فوتبال کشورمان در 
شد.  برگزارش  روسیه  جهانی 2۰18  جام 
طی این مراسم سرمربی تیم ملی فوتبال 
ایران گفت: امیدوارم همانطور که ظاهرمان 
جام  در  هم  خوبی  عملکرد  است،  خوب 

جهانی پیش رو داشته باشیم.
به  گفت:  کی روش  کارلوس  چنین،  هم 
به  می گویم،  خودشامد  کشورها  سفیران 
کسانی که در این مراسم حاضرند خوشامد 
می گویم، خیلی ساده از خانواده هاکوپیان 
تشکر می کنم، از طرف کادر فنی و تک تک 
بازیکنان چون با حضور این شرکت جلوه 
ظاهری تیم فوتبال در بدو ورود به روسیه 
در جام جهانی 2۰18 بسیار شکیل تر خواهد 
بود، و امیدوارم همانطور که ظاهرمان خوب 

است، عملکرد خوبی هم داشته باشیم. 
جام  با  دیگر  روز  فقط 3۰  داد:  ادامه  وی 
جهانی فاصله داریم، مهمترین رویداد کره 
زمین مهمترین رویداد ورزشی با احترامی 
که به المپیک می گذارم باید بگویم تنها جام 
این همه دنبال کننده در  جهانی است که 
جهان دارد، در جام جهانی گذشته یک سوم 
کره زمین یعنی 2.۵ میلیارد نفر مسابقات 
جام جهانی را دیدند و فیفا امیدوار است که 
در این دوره میزان بینندگان افزایش پیدا 
مسابقه  تک   هر  برای  می کنم  فکر  و  کند 
تلویزیونی  بیننده  میلیون   4۰۰ تا   3۰۰
وجود داشته باشد، بنابراین سه بازی ایران 
یک  بر  بالغ  پرتغال  و  اسپانیا  مراکش،  با 
میلیارد و 2۰۰ میلیون نفر بیننده خواهد 
داشت،  اسپانیا هم اکنون هم نامزد قهرمانی 

جام جهانی است، بنابراین یک تک لبخند در 
این مسابقات ارزشمند است. اگر بازیکنان 
ما در میدان کاری بکنند که بر روی لبان 
بینندگان لبخند آورده شود بسیار تأثیرگذار 
جام  در  امتیاز  یک  گل  یک  بود.  خواهد 
جهانی بسیار ارزشمند خواهد بود و باعث 
افتخاری برای کشور خواهد بود، متأسفانه 
حس می کنم مردم ایران هنوز به طور کامل 

به اهمیت جام جهانی پی نبرده اند. 
با  جهانی 2۰1۰  جام  در  کرد:  تأکید  وی 
حضور  مسابقات  این  در  پرتغال  کشورم 

داشتم و اکنون در جام جهانی 2۰18 هم 
با تیم ایران  حاضر هستم، جمله آخرم این 
جهانی  جام  بگوییم  اینکه  جای  به  است 
ملل  سازمان  واژه  از  است  بهتر  فوتبال، 
فوتبال استفاده کنیم که بشریت مسابقات 
جام جهانی را در سال 2۰18 در کنار هم 
دنبال خواهند کرد و وظیفه اصلی ما این 
است که لبخندی بر روی لبان مردم جهان 

و به ویژه مردم ایران بنشانیم. 
کارلوس کی روش در پایان صحبت هایش به 

زبان فارسی گفت خیلی ممنون.

InstaHavadar ر دا هوا ینستا  ا

امواج زندگی را بپذیر حتی اگر گاهی تورا به عمق دریا سپاس گزارم از همه هوادارانی که تولدمو تبریک گفتن...آخرین گلم برای پرسپولیس
ببرند...

زندگی همهمه ی مبهمی از رد شدن خاطره هاست...قهرمانی...

میلان استادیوم جدید خواهد ساخت
شهردار میلان می گوید دیاولو هنوز به دنبال پیدا کردن منطقه مناسب برای ساخت 

استادیوم است؛ او گفت:» به مردم میلان قول می دهم پیش از تعطیلات تابستانی، راهی 
پیدا کنیم. می توانیم بگوییم تلاش مان را کردیم. مایه تاسف است، چون سن سیرو در 

سطح استادیوم سایر شهرهای بزرگ جهان نیست. گرچه ساختاری دلربا دارد.«

رونی در پایان فصل به لیگ MLS می پیوندد
به احتمال فراوان، وین رونی یکشنبه آینده برای آخرین بار در لیگ برتر و اورتون 

 MLS بازی می کند و سپس با رقم 12 میلیون پوند به تیم دی سی یونایتد در لیگ
می پیوندد. جیسون لیوین، رئیس دی سی یونایتد امیدوار است با انتقال وین رونی، 

ترکیب تیم امریکایی را تقویت کند. 

انتقال لواندوفسکی به رئال مادرید منتفی شد
اسکای اسپورت خبر از لغو شدن مذاکرات میان طرفین خبر داد؛ به گزارش اسکای 

اسپورت انتقال روبرت لواندوفسکی به رئال مادرید منتفی شده است و مذاکرات میان 
مدیربرنامه های لواندوفسکی، پینی زهوی که رابطه خوبی را هم با باشگاه رئال مادرید 

داشت، دچار شکست شده است و این انتقال احتمالاً انجام نخواهد شد.

عزم جدی ژوزه مورینیو برای جذب جاستین کلایورت
گاردین: قرارداد جاستین کلایورت 1۹ ساله در تابستان آینده با آژاکس به پایان 

می رسد. او در پست وینگر بازی می کند. علاقه مورینیو و عزم جدی اش برای 
جذب به او شک و تردید ها در مورد آینده مارسیال را افزایش می دهد، چرا که 

آنتونی هم در سمت چپ زمین بازی می کند.

بعضی ها داغشو دوست دارن 
Some Like It  Hot

طبقه دوم ورزشگاه آزادی برای دیدار 
پرسپولیس- الجزیره امارات رایگان شد

پرسپولیس  باشگاه  عمومی  روابط 
همکاری  از  دیگر  بار  پایان  در 

اسپانسر و شرکت خاتم کیش 
این  از  حمایت  جهت  در 
باشگاه تقدیر کرد و یادآور شد 
که تماشاگران حتما باید بلیت 

را از جایگاه های بلیت فروشی به 
با  صورت رایگان دریافت کنند و 

بلیت وارد ورزشگاه شوند

صادق ورمزیار از ریاست آکادمی استقلال 
برکنار شد

آکادمی  رئیس  ورمزیار  صادق 
تصمیم  با  استقلال  باشگاه 

از سمت  باشگاه  این  مدیران 
که  وی  شد.  برکنار  خود 
حدود 3 سال در راس آکادمی 
باشگاه استقلال حضور داشت 

در نهایت از سمت خود برکنار 
شد تا موقتا گودرز حبیبی و محمد 

نوری به عنوان سرپرست آکادمی این باشگاه را اداره کنند.

امید ابراهیمی در آستانه از دست دادن
 جام جهانی

آستانه  در  هم  آن  است  ؛  تلخی  خبر 
به  ابراهیمی  امید  جهانی.  جام 

دلیل ترک استخوان پای خود 
برگشت  دیدار  در  نمی تواند 
کند.  بازی  ذوب آهن  مقابل 
درد پای او به حدی زیاد است 

روی  را  آن  نمی تواند  که حتی 
زمین بگذارد و شایعه شده است به 

احتمال فراوان جام جهانی  روسیه را هم از 
دست داده است.

اخبار

دیگه چه خبر؟

مانوئل پیگیرینی سرمربی فصل آینده 
سویا خواهد بود؟

پیگیرینی 6۵ ساله که دوران موفقی را در ویارئال و مالاگا تجربه 
کرد و اکنون در هبی فرچون چین فعالیت می کند شاید بازگشت 
دوباره ای به لالیگا داشته باشد. سویا قصد دارد در تابستان تغییرات 
عمده ای در پروژه های ورزشی اش ایجاد کند و در اولین گام، اسکار 
آریاس را از پست مدیریت ورزشی باشگاه کنار گذاشته است. گفته 
می شود آنتونیو کوردون جایگزین آریاس خواهد شد. در حالی که 
اند،  برای امضای قرارداد نرسیده،  توافقی جامع  به  طرفین هنوز 
کوردون کارش را برای فصل آینده شروع کرده و در اولین گام به 
دنبال سرمربی است. اخیرا گزینه دیگری هم به لیست اضافه شده و 
او کسی نیست جز مانوئل پیگیرینی. سرمربی شیلیایی که دو تجربه 

موفق را در لالیگا داشت، رابطه خوبشی هم با کوردون دارد.

گیلبرتو سیلوا: پیدا کردن جانشین 
برای ونگر کار آسانی نیست

گیلبرتو سیلوا، هافبک سابق باشگاه آرسنال اذعان کرد که پیدا کردن 
جانشین برای آرسن ونگر کار آسانی نیست.

سرمربی فرانسوی در پایان فصل پس از 22 سال از جمع توپچی ها 
جدا خواهد شد. هافبک سابق توپچی ها در خصوص این مسئله گفت:

سخت است که کسی را جایگزین ونگر کنید مخصوصا پس از 
کارهایی که او طی این سال ها انجام داده است. بنابراین مربی بعدی 
از اکنون فشار را برای فصل بعد حس خواهد کرد. اما اجازه دهید 
ببینیم آیا یکی از هم تیمی های سابقم جانشین او خواهد شد یا 
خیر. البته هنوز اتفاقی نیفتاده است ولی خوشحال خواهم شد اگر 
باشگاه این چنین انتخاب کند و البته امیدوارم زودتر تکلیف نیز 

مشخص گردد.

مورینیو: خوشحالی از نایب قهرمانی 
در ذات من جایی ندارد

ژوزه مورینیو به دنبال تساوی بدون گل تیمش در خانه وست 
هم، طی مصاحبه ای گفت:»ما دومین تیم برتر لیگ برتر هستیم؛ 
رقابتی فوق العاده همراه با تیم های خیلی خوب و شش تیم که 
برای کسب جایگاه ابتدایی تلاش می کردند. ما دوم شدیم ولی من 
کاملا خوشحال نیستم چون چنین چیزی در ذات من جایی ندارد.
به هیچ وجه منتقد عملکرد تیم نیستم. امروز گفتم که برنده 
خواهیم شد. گمان من اشتباه بود ولی ما عملکرد مثبتی در بازی 
داشتیم. در دقیقه 8۰ می دانستیم که کسب یک امتیاز هم کافی 

خواهد بود و از این رو اجازه دادیم بازی بگذرد. 
دیدی به اتفاقات انتهای بازی نداشتم. حالا هدف مان این است که 

لیگ را با بیش از 8۰ امتیاز به پایان برسانیم. 

دیدار دو تیم ملی فوتسال بانوان ایران و ویتنام 
با برتری ملی پوشان ایران و صعود به فینال 

به پایان رسید.
تیم ملی فوتسال بانوان کشورمان در مرحله 
نیمه نهایی رقابت های فوتسال بانوان قهرمانی 
 Indoor ورزشگاه  در  پنجشنبه  ظهر  آسیا 
Humak به مصاف ویتنام رفت و با پیروزی 

۵ بر صفر راهی فینال این دوره از رقابت ها 
شد.

به گزارش دنیای هوادار؛ نیمه اول این دیدار 
فاطمه   ،)۵( صدقیانی زاده  آرزو  گل های  با 
اعتدادی )1۰(، سارا شیربیگی )14( و فهیمه 
زارعی )16( با نتیجه 4 بر صفر به سود تیم 
ملی کشورمان خاتمه یافته بود. با آغاز نیمه 

دوم حملات بازیکنان ویتنام ادامه داشت، اما 
و  ایران  دروازه بان  توسلی،  فرزانه  درخشش 
تلاش بازیکنان تیم ملی باعث شد حملات 

این تیم بدون ثمر بماند.
ویتنام در نیمه دوم به بازی پاورپلی )۵ بازیکن 
بدون حضور دروازه بان( روی آورد تا شاید با 
حملات پی در پی و حضور ۵ بازیکن بتواند 
گل های خورده را جبران کند. با این حال در 
دقیقه 38 بازی این تیم ایران بود که بار دیگر 
با شوت تماشایی فاطمه اعتدادی، به پنجمین 

گل رسید.
تماشاگر  از 1۵۰  بیش  در حضور  بازی  این 
برگزار می شد که علی کفاشیان، رئیس کمیته 

فوتسال و فوتبال ساحلی کنفدراسیون فوتبال 
رئیس  نایب  لیلا صوفی زاده،  همراه  به  آسیا 
جزو  کشورمان  فوتبال  فدراسیون  بانوان 
مسئولان  همچنین  بودند.  بازی  تماشاگران 
سفارت ایران در تایلند به همراه خانواده های 
خود با حضور در ورزشگاه، تیم ایران را تشویق 
کردند. کادر فنی و بازیکنان تیم ملی فوتسال 
تایلند به همراه کادر فنی تیم ملی ژاپن نیز 
حالا  کردند.  تماشا  نزدیک  در  را  بازی  این 
شاگردان مظفرزاده فرصت دارند تا با شکست 
دوباره ژاپن در مرحله فینال، بار دیگر قهرمانی 
از عنوان شان دفاع  و  را جشن گرفته  آسیا 

کنند تا به قول معروف »دبل« کرده باشند.

جام ملت های فوتسال بانوان آسیا

ایران با پیروزی مقابل ویتنام
 راهی فینال شد

در مراسم رونمایی از لباس رسمی تیم ملی فوتبال

کی روش: حتی یک امتیاز در جام جهانی 
بسیار ارزشمند خواهد بود
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خبر

نبود ارتباط با مراکز علمی 
اساسی ترین مشکل 
دستگاه های اجرایی 

سرپرست سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
کرج، در نشست تخصصی با عنوان » طراحی منظر معاصر« که 
با حضور اساتیدی از دانشگاه های آلمان و روسیه برگزار شد، نبود 
ارتباط با مراکز علمی را یکی از مشکلات دستگاه های اجرایی 

برشمرد.
به گزارش پایگاه خبری مدیریت شهری کرج، با حضور اساتید 
دانشگاه های آلمان و روسیه نشست تخصصی طراحی منظرِ معاصر 
به میزبانی گروه مهندسی علوم باغبانی و انجمن متخصصان فضای 
سبز و منظر ایران و با مشارکت سازمان سیما، منظر و فضای سبز 
شهری شهرداری کرج، در تالار مهدوی پردیس کشاورزی و منابع 

طبیعی دانشگاه تهران – کرج برگزار شد.
حسین عطایی سرپرست سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری 
شهرداری کرج در این همایش، گفت: یکی از اهداف اصلی این 

سازمان نزدیکتر شدن ارتباط فضایِ اجرایی و علمی است. 
باغبانی  علوم  مهندسی  گروه  همکاری  با  که  این  بیان  با  وی 
پردیس کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران – کرج و انجمن 
متخصصان فضای سبز دانشگاه های داخلی و خارجی نشست 
تخصصی »طراحی منظر معاصر« برگزار شد، عنوان کرد: امیدوار 
هستیم از پتانسیل موجود در دانشگاه ها به عنوان یک پشتوانه 
علمی استفاده کنیم چرا که یکی از مشکلات اصلی و اساسی 

دستگاه های اجرایی نداشتن ارتباط موثر با مراکز علمی است.
این مسول با دعوت از اساتید و دانشجویان برای مشارکت و تبادل 
علمی با سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج، 
گفت: بازگشت به طبیعت و حفظ منابع طبیعی یکی از ملزومات 
زندگی معاصر و شهر نشینی است که با توجه به پیشینه فرهنگی 
و تاریخی کشورمان در زمینه های مهار طبیعت، مدیریت آب و 
مراجعه علمی به سنت می تواند به شکل نوین در بدنه دانشگاهی 

مورد بازنگری قرار گرفته و احیا شود.
عطایی با تاکید بر اینکه هرچه از بدنه علمی در فضای اجرایی 
پروژه های مدیریت  استفاده شود هزینه و خطای کمتری در 
شهری مشاهده خواهیم داشت، یادآور شد: تهدید آب و منابع آبی 
یکی از دغدغه هاست و شاید استفاده از کلمه محدودیت منابع آب 
دیگر کلمه مناسبی نباشد چرا که در این موضوع ما به حقیقت 
دچار بحران هستیم  و نیاز است با توجه به اقلیم شهرها پوشش 
گیاهی و الگوی مناسب کاشت و کنترل منابع آبی را در نظر داشته 

باشیم.
را ضروری  اجرایی  نهادهای  و  ها  دانشگاه  میان  ارتباط  عطایی 
دانست و گفت: برپایی این نشست برای تحقق این شعار بوده و این 
سازمان آمادگی حمایت از طرح های دانشجویی، پایان نامه ها و 

طرح های تحقیقاتی در زمینه های یاد شده را دارد.

خبر

بارش باران در بیشتر استان های کشور

رییس مرکز فرماندهی و کنترل ترافیک پلیس راهور ناجا از 
بارش باران در بیشتر محورهای کشور خبر داد.

سرهنگ نادر رحمانی درباره وضعیت جوی و ترافیکی گفت: 
رضوی،  خراسان  اردبیل،  های  استان  در  باران  بارش  شاهد 
آذربایجان  مازندران،  جنوبی،  خراسان  همدان،  کرمانشاه، 
شرقی، کردستان و زنجان )اکثر محورها(، استان سیستان و 

بلوچستان)محور بم( هستیم.
رییس مرکز فرماندهی و کنترل ترافیک پلیس راهور ناجا افزود: 
در استان های سیستان وبلوچستان )اکثر محورها( و کرمان 
جنوب )محور اسلام آباد-جیرفت( نیز شاهد باد شدید و گرد و 
غبار هستیم که ضروری است رانندگان به نکات ایمنی توجه 

جدی کنند.

کشف 100 کیلوگرم تریاک در 
پوشش بار تره بار

با تلاش ماموران پلیس مبارزه با مواد مخدر استان، از یک دستگاه 
خودرو تریلی که در پوشش بار تره بار اقدام به حمل مواد مخدر 
می کرد، مقدار 1۰۰ کیلوگرم تریاک کشف و 2 نفر دستگیر شدند.

سردار »عباسعلی محمدیان« فرمانده انتظامی استان البرز با اعلام 
مواد  با  مبارزه  پلیس  اطلاعاتي  اقدامات  درپي  گفت:  خبر،  این 
مخدر استان البرز مشخص شد که قرار است مقادیر قابل توجهي 
موادمخدر در پوشش بار تره بار از استان های شرقی کشور بارگیری 

و با استفاده از یک دستگاه تریلی وارد استان شود.
وی افزود: بلافاصله اکیپی از ماموران به محورهاي اصلي شهر کرج 
اعزام شده و پس از کنترل خودروهای عبوری، خودرو مورد نظر را 

در محور گرمدره شناسایی کردند.
این مقام ارشد انتظامی اظهار داشت: ماموران پس از توقیف خودرو، 
راننده و سرنشین آن را دستگیر و در بازرسی از آن، تعداد 1۰ بسته 
تریاک به وزن 1۰۰ کیلوگرم را که به طرز ماهرانه ای در زیر بار 
هندوانه جاساز شده بود، کشف کردند و متهمان به همراه محمول 

مکشوفه، به پلیس مبارزه با مواد مخدر منتقل شدند.

در  چهارشنبه  عصر  کلانتری  عیسی 
اقتصاد  سالانه  دو  کنفرانس  یازدهمین 
کشاورزی  پردیس  در  که  ایران  کشاورزی 
انجمن   اینکه  بیان  با  شد،  برگزار  کرج 
های علمی بررسی کنند که طی 4۰ سال 
گذشته هزینه تصمیماتی که اتخاذ کرده ایم 
چقدر بوده است، اظهار کرد: پس از انقلاب 
اهدافی تعیین و باعث ازدیاد جمعیت شد 
که این مهم موجب افزایش نیاز به غذا نیز 

شد.
وی در ادامه با بیان اینکه اهداف کوتاه  مدت 
کشور بر اهداف میان  مدت غلبه کرد، گفت: 
متأسفانه طی این سال  ها شاهد وارد آمدن 
زیستی  محیط  منابع  به  فراوانی  خسارات 

بودیم.
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست با بیان 
اینکه برای خودکفایی در حوزه دامپروری 
میلیون   123 به  ها  دام   جمعیت  افزایش 
رأس را شاهد بودیم، گفت: با تحقق این امر 
پوشش گیاهی و محیط زیست تخریب شد.

کلانتری به کاهش نفوذ خاک بر اثر چرای 
بی  رویه دام اشاره کرد و گفت: نبود تولید 
شده  ناگواری  اتفاقات  چنین  باعث  پایدار 

است.
وی در بخش دیگری با توجه به اینکه تالاب 
 ها و دریاچه  های کشور در انتهای رودخانه  
ها قرار دارد، گفت: تالاب  ها را برای تولید 
هرچه بیشتر مهار و مورد بهره برداری قرار 
که  باشیم  عواقبی  متوجه  بی  آنکه  دادیم 

دامن گیر محیط زیست می  شود.

محیط زیست  حفاظت  سازمان  رئیس 
هر  به  معتقدند  برخی  اینکه  بر  تأکید  با 
قیمتی باید تولید داشته باشیم، گفت: برای 
بهبود شرایط محیط زیستی کشور نیازمند 
پژوهش از سوی انجمن های علمی هستیم.

کلانتری با تأکید بر اینکه باید از اقدامات 
پرهیز شود،  در حوزه کشاورزی  غیرعلمی 
گفت: برای حفظ حقوق نسل های بعد باید 

با سیاست  های غلط مبارزه کنیم.
ممکن  غیر  را  تالاب  ها  دوباره  احیای  وی 
درباره  رئیس جمهور  دستور  به  و  دانست 
مدیریت  چون  مسائلی  باب  در  پژوهش 
غیره  و  ها  گرد  ریز  هوا،  آلودگی  پسماند، 
اشاره کرد و گفت: طی سال گذشته 2۰۰ 

هزار هکتار تالاب آبیاری شده است.

با  محیط زیست  حفاظت  سازمان  رئیس 
بیان اینکه اقتصاد در جهان سوم به تمسخر 
و  کنونی  نسل  گفت:  است،  گرفته  شده 
که  اقداماتی  برای  باید  گذشته  های  نسل  
است هزینه  انجام  شده  تاکنون  از گذشته 

بپردازند.
کلانتری میزان ذخایر استاتیک آب کشور را 
۵۰۰ میلیون مترمکعب اعلام کرد و گفت: 
از این ذخایر که طی میلیون  ها سال جمع 
تاکنون 16۰ میلیون مترمکعب   آوری شده 

برداشت  شده است.
به وضعیت  اشاره  با  دیگری  در بخش  وی 
دریاچه ارومیه، گفت: بررسی  ها نشان می 
 دهد که طی 2۰۰ هزار سال گذشته به  جز 
در عصر یخ  بندان دریاچه ارومیه هیچ  وقت 

خشک نبوده است.
با  محیط زیست  حفاظت  سازمان  رئیس 
اشاره به اینکه در حق طبیعت بد کرده ایم، 

گفت: نمی توانیم هر مقدار آب که خواستیم 
میلیارد   88 فقط  زیرا  استخراج کنیم 
مترمکعب آب تجدید پذیر در کشور وجود 

دارد.
کلانتری با اشاره به اینکه فقط مدعی دفاع 
از محیط زیست هستیم و برای مثال عکس 
یوزپلنگ ایرانی را روی لباس بازیکنان تیم 
غافل  مهم  این  از  اما  می زنیم، گفت:  ملی 
هستیم که وقتی علفی در جنگل نباشد که 
خرگوش  ها بخورند، یوزپلنگ  ها می  میرند.
وی در بخش دیگری با تأکید بر اینکه باید 
و  گندم  گوشت،  واقعی  تمام  شده  قیمت 
آب  می گویند  گفت:  شود،  برآورد  غیره 
دریا را شیرین کنیم، چرا اقتصاد دانان به 
چیزی  و  کنند  نمی   ورود  موضوعات  این 
نمی گویند؟ وقتی احساسات بر عقل غلبه 
می  اتخاذ  تصمیم  هایی  چنین  کند،  می  

 شود.

رئیس سازمان حفاظت 
محیط زیست با اشاره 

به اینکه در حق 
طبیعت بد کرده ایم، 
گفت: نمی توانیم هر 

مقدار آب که خواستیم 
استخراج کنیم زیرا فقط 

۸۸ میلیارد مترمکعب 
آب تجدیدپذیر در کشور 

وجود دارد.

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست:

مدعی دفاع از 
محیط زیست هستیم

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست با اشاره به اینکه فقط مدعی دفاع از محیط زیست 
هستیم، گفت: این در حالی است که در حق طبیعت بد کرده ایم.

رییس سازمان بهزیستی: 

اجرای کشوری سامانه الکترونیکی 
کاهش طلاق تا پایان خرداد 

رئیس سازمان بهزیستی کشور با اشاره به اجرای سامانه کاهش 
استان کشور، گفت: تلاش سازمان  یازده  الکترونیکی طلاق در 
بهزیستی اجرایی کردن این طرح در تمامی استان های کشور تا 

پایان خرداد ماه امسال است.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از  ایسنا، انوشیروان محسنی بندپی 
اظهار کرد: ضروری است تا اقدامات همه جانبه و پیشگیرانه در 
راستای کنترل و کاهش مصرف مواد مخدر صنعتی و روانگردان از 

سوی دستگاه های مربوطه صورت گیرد.
وی افزود: در اقدامات مداخله جویانه تنوع درمان وجود دارد و در 
بحث اعتیاد همیشه تکیه بر درمان جسمی از طریق متادون درمانی 
بوده است، اما فرد معتاد دچار مشکل جسمی و روحی می شود و 
لازم است تا حمایت های روانی- اجتماعی در راستای بازگشت 

پذیری فرد انجام شود.
رئیس سازمان بهزیستی کشور در ادامه از افزایش تعداد موبایل 
سنترها در زمینه اقدامات پیشگیرانه اعتیاد در سطح کشور خبر 
داد و گفت: خط ملی اعتیاد به شماره ۰۹627 علاوه بر مداخله در 

درمان، راهکارهای پیشگیرانه را نیز به افراد ارائه می دهد.
محسنی بندپی تصریح کرد: در حال حاضر طرحی را در تهران 
شروع کرده ایم که بر اساس آن هزار معتاد شناسایی و به صورت 
موردی در یک مطالعه علمی مورد بررسی قرار گرفته اند. در نظر 
داریم این طرح را در استان کرمانشاه و دیگر استان های کشور نیز 

اجرا کنیم.
معاون وزیر کار، تعاون و رفاه اجتماعی از پذیرش 76 هزار نفر معتاد 
متجاهر در مراکز ماده 1۵ و 16 بهزیستی به صورت چرخشی طی 
سال گذشته خبر داد و گفت: طرح الگوی دادگاه درمان مدار به 
صورت پایلوت در برخی از استان های کشور با همکاری معاونت 
پیشگیری از وقوع جرم قوه قضاییه انجام شده است. هدف از اجرای 
این طرح تغییر نگاه از یک معتاد مجرم به یک فرد بیمار است که 
می تواند بسیاری از مشکلات را حل کند. این اقدام اولین بار است 
که درباره مسائل تخصصی امور پیشگیرانه به صورت یک کار علمی 

انجام می گیرد.
محسنی بندپی همچنین به اجرای سامانه الکترونیکی کاهش طلاق 
در برخی از استان های کشور اشاره کرد و افزود: طبق بررسی ها 47 
درصد موارد طلاق در پنج سال اول زندگی اتفاق می افتد که نشان 

دهنده عدم آگاهی افراد برای آغاز یک زندگی مشترک است.
رئیس سازمان بهزیستی کشور، خاطرنشان کرد: براساس قانون، 
سازمان بهزیستی تولیت آسیب های اجتماعی به ویژه طلاق را 
عهده دار است که در این راستا سازمان اقدامات پیشگشرانه را 
اولویت کاری خود قرار داده که از جمله آن می توان به آموزش های 
اجباری 16 ساعته پیش از ازدواج اشاره کرد. معاون وزیر رفاه با 
بیان اینکه در سامانه کاهش طلاق با همکاری قوه قضاییه پذیرش 
درخواست طلاق در دادگاه منوط به ثبت نام متقاضیان در سامانه 
سازمان بهزیستی است، افزود: به فراخور دادخواست مشکل افراد به 

مشاوره های تخصصی ارجاع داده می شود.
به گفته وی، در حال حاضر سامانه کاهش الکترونیکی طلاق یازده 
استان کشور در حال اجراست که تلاش سازمان بهزیستی اجرایی 
کردن این طرح در تمامی استان های کشور تا پایان خرداد ماه 

است.

خبر

فناوری  سازمان  عامل  هیات  عضو 
پروژه   72 تعریف  از  ایران  اطلاعات 
و اقدام در پیش نویس سند توسعه 
و  داد  خبر  کودک  مجازی  فضای 
گفت: در این راستا طرح 2۰ تا 2۰ 

را اجرایی می کنیم.
ابلاغ  به  اشاره  با  سلجوقی  خسرو 
فضای  توسعه  سند  پیش نویس 
وزیر  سوی  از  کودک  مجازی 
ارتباطات، گفت: بر مبنای این سند، 
و  تدوین  نظر  مورد  مفهومی  نقشه 

شده  تهیه  اقدام  و  پروژه  حدود 72 
است؛ وی با بیان اینکه در این زمینه 
طرح 2۰ تا 2۰ ماه مطرح شده است، 
طرح  این  دهنده  پیشنهاد  گفت: 
بخش خصوصی بود و مجری آن هم 

بخش خصوصی است. 
فناوری  سازمان  عامل  هیات  عضو 
نخستین  داد:  ادامه  ایران  اطلاعات 
ایده مربوط به این طرح، در باغ کتاب 
تهران رونمایی شد و به مرور مابقی 

این طرح ها نیز رونمایی می شود.

تعریف 72 پروژه برای توسعه فضای مجازی کودک

به  اپ  واتس  جدید  آپدیت 
کاربران این قابلیت را می دهد که 
ویدئوهای منتشر شده در حساب 
اینستاگرام  و  بوک  فیس  کاربری 
از  خروج  بدون  را  دوستانشان 
اپلیکیشن و به طور مستقیم تماشا 

کنند.
آپدیت جدید پیامرسان واتس اپ 
شامل قابلیتی است که ویدئوهای 
فیس بوک و اینستاگرام را به طور 
مستقیم در خود نمایش می دهد.

بنابراین هنگامیکه کاربر واتس اپ 
مشغول چت با دوست خود است، 
از  ویدئویی  لینک  پیامرسان  این 
برای  اینستاگرام  یا  بوک  فیس 
نیست  نیازی  کند.  می  ارسال  او 
از  ویدئو  این  تماشای  برای  کاربر 
اپلیکیشن خارج شود. علاوه بر آن  
تصویر  در  تصویر  قابلیت  با کمک 
ویدئو  تماشای  هنگام  تواند  می 
نیز  خود  دیگر  دوستان  با  حتی 

چت کند.

امکان تماشای ویدئوهای فیس بوک در واتس اپ

اینستاگرام  کاربران  گذشته  شب 
بروز  از  آمریکا  و  انگلیس  اروپا،  در 
اینستاگرام  اپلیکیشن  در  اختلال 

خبر دادند.
اینستاگرام  کاربران  گذشته  شب 
از سراسر جهان از اختلال  در این 
شبکه اجتماعی خبر دادند. کاربران 
این اپلیکیشن اشتراک گذاری عکس 
اعلام کردند قادر به آپلود عکس در 
 news feed آن نیستند یا صفحه

آنها دچار مشکل شده است. 

ناراضی  کاربر    1۵۰۰ از  بیش 
سایت  وب  در  اینستاگرام  
مشکل  بروز   Downdetector
دادند.   را گزارش  اپلیکیشن  این  در 
بیشتر گزارش ها مربوط به کاربران 
و  اروپا  آمریکا،  انگلیس،  ساکن 

جنوب شرقی استرالیا بود.
برطرف  را  مشکل  این  اینستاگرام  
نیست  باری  نخستین  این  اما  کرد، 
که اپلیکیشن اشتراک گذاری عکس 

با اختلال روبرو می شود.

اینستاگرام در اروپا و آمریکا مختل شد

مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان البرز گفت: تجهیز پایگاه  های 
امداد و نجات البرز در دستور کار است.

به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از خبرگزاری مهر، ناصر چرخ ساز 
در نشست صمیمی با مدیران جمعیت هلال احمر استان البرز، اظهار 
جزء  شاخص ها  برخی  در  البرز  استان  هلال احمر  جمعیت  کرد: 

بهترین استان  های کشور است.
وی با اشاره به این که 223 نفر نیرو در جمعیت هلال احمر استان 
البرز فعالیت می کنند، از وجود شش کشیک امداد، یک بالگرد و سه 

انبار تجهیزات در این استان خبر داد و گفت: برای تجهیز کامل پایگاه  
های امداد و نجات تلاش می کنیم.

مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان البرز به تلاش برای تجهیز محل 
استقرار بالگرد در انبار های استان اشاره کرد و گفت: بالگرد جمعیت 
هلال احمر استان زمانی که مأموریت ندارد در اختیار دانشگاه علوم 

پزشکی استان است.
چرخ ساز با بیان این که البرز استان معین پایتخت است، گفت: تجهیز 

جمعیت هلال احمر استان در دستور کار است.

وی در بخش دیگری با تأکید بر این که داروخانه هلال احمر البرز 
اولین داروخانه در کشور است که با همه بیمه  ها قرارداد دارد، گفت: 
کمبود های درمانی شهرستان فردیس باعث شد که سال گذشته 
زمینی برای احداث بیمارستان تملک شود. امیدواریم در کوتاه  ترین 

زمان ممکن این بیمارستان بهره  برداری شود.
مدیر عامل جمعیت هلال احمر استان البرز با اشاره به این که بالغ  بر 
سه هزار داوطلب در هلال احمر استان عضو هستند، گفت: دو هزار 

نیروی جوان و 7۰۰ امدادگر نیز در این جمعیت عضو شده اند.

مدیرعامل جمعیت هلال احمر البرز:

تجهیز پایگاه های امداد و نجات البرز در دستور کار است

معاون رییس جمهور در امور زنان و خانواده با نایب رئیس دوم و 
رئیس فراکسیون زنان مجلس برای تسریع در تصویب لایحه حمایت 

از کودکان و نوجوانان رایزنی کرد.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از پایگاه اطلاع رسانی معاونت امور 
زنان و خانواده؛ معصومه ابتکار به دنبال پیگیری های گذشته در 
خصوص تصویب لایحه حمایت از کودکان و نوجوانان امروز دوشنبه 
با علی مطهری نائب رییس دوم و پروانه سلحشوری رییس فراکسیون 

زنان مجلس شورای اسلامی رایزنی داشت.

پروانه سلحشوری نیز در این رابطه گفت: با تمام قوا پیگیر موضوع 
هستیم. همچنین علی مطهری با تاکید بر اهمیت این لایحه گفت 

که موضوع در دستور کار قرار دارد.
لایحه حمایت از کودکان و نوجوانان که از تصویب کمسیون حقوقی 
و قضایی مجلس شورای اسلامی گذر کرده، اکنون در دستور کار 

مجلس است.
در این لایحه موضوعات سوء استفاده از کودکان، تجاوز و جلوگیری 
از رسیدن آنان به حقوقشان، شکنجه جسمی و روحی، ممانعت از 

تحصیل، نادیده گرفتن عمدی سلامت بهداشت روانی و جسمی، 
جرم انگاری خرید و فروش کودکان، سوء استفاده از کودکان برای 
درآمدهای اقتصادی و سایر موارد مرتبط مورد توجه قرار گرفته است.

همچنین وظایف نهادهایی مانند وزارت کشور، آموزش و پرورش، 
بهزیستی، دادگستری و مجموعه های مرتبط با امور کودکان  در این 

لایحه پیش بینی شده است.
بنابراین تصویب و اجرای این لایحه می تواند عامل رفع بسیاری از 

مشکلات کودکان و نوجوانان باشد.

رایزنی ابتکار با مجلس برای تصویب لایحه
 حمایت از کودکان و نوجوانان
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